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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Mandag den 17. februar 2025 
KL. 18.00 – 20.30  

Distriktskontoret 

 

Mødeleder: 
Anders Nielsen 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: (afbud)  
 

Forældrerepræsentanter: Michelle Lautrup, Tobias Scavenius, Mette Wøldike, Michael Sandfeld Fuks, 
Luisa Løv og Lone Bruun. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Christian Ellekrog, Johnny Dahl Nielsen, Tanja Foldager 
Gæster: Undervisningsmiljørepræsentanter fra afdeling A + Tanya Omholt. 

 
 
 

Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

1 Referater til godken-
delse 

Tilgår på mødet  

2 Besøg af elever fra afde-
ling A, som er blevet un-
dervisningsmiljørepræ-
sentanter +  
Elevtrivsel på afdeling A 

Elever fra afde-
ling A 

Jakob elev fra afdeling A og Lone personale deltog i 
mødet. Alma og Jakob er valgt som undervisnings-
miljørepræsentanter (UMR) på afdeling A. Jakob 
fortalte om FOS undervisningsmiljø undersøgelse. 
De har valgt nogle emner, som de vil arbejde videre 
med f.eks. elev medinddragelse i forhold til det un-
dervisningsmæssige. Som elevråd har de arbejdet 
med forskellige ting på afdeling A f.eks. kunne de 
ønske at få en koldt vands maskine på gangen, som 
elever også må benytte. De som elevråd laver an-
søgninger i forhold til nye tiltag. Disse bliver be-
handlet og kommer hele vejen op igennem syste-
met. 

3 Elevernes skærmbrug 
og mobiler. 
Input fra LMU til besty-
relsen  

v. T. Omholt Der har været arbejdet med skærm og skærmpoli-
tik igennem med-udvalget. Der blev i den forbin-
delse nedsat en mindre arbejdsgruppe, som er 
kommet med to prøvehandlinger. At tablets og de-
vices fjernes efter sommerferien i fritidsdelen, og at 
der laves en prøvehandling på en uge i uge 21, hvor 
alle afleverer telefoner og hvor man forbereder 
denne del og laver en evaluering og anbefalinger 
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Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

bagefter. Herefter vendes der tilbage til forældre-
bestyrelsen med evt. anbefalinger til den videre 
skærmpolitik.  
Forældrebestyrelsen støttede op om dette. 

4 Forældreinterview sko-
leanalyse 

Michael og To-
bias 

Michael fortalte om interviewet. 
Det var et konsulentfirma der var indkøbt til opga-
ven.              
De fik en masse spørgsmål i forhold til positive og 
negative ting i forbindelse med specialområdet.  
Der blev spurgt ind til visitationsprocessen. Der 
blev også snakket økonomi.  
Der kommer en tilbagemelding fra konsulentfir-
maet i løbet af foråret. 

5 Tilbagemelding fra Fæl-
lesrådsmøde. 

Michael  Juniormesterlære ordningen blev der fortalt om på 
mødet. Det kan være elever fra 7, 8 eller 9 klasse i 
dette.                                                                                                                                      
Ordningen er 3 skoledage og 2 dage i praktik. Kra-
vet er dansk og matematik som fag. Der bliver også 
kigget på engelsk som fag. 
 
Der er ved at blive etableret et 7-9 e tilbud som 
kommer til at høre under ungdomsskoleloven. Her 
vil der blive arbejdet prøveforberedende med 
dansk, matematik og engelsk. Fysisk skal 7-9e være 
placeret på Bygaden. 
 
Der blev snakket bevægelse i skolen. Stadigvæk fo-
kus på bevægelse i forhold til børns trivsel og læ-
ring. De fik et oplæg på mødet af en ekstern person 
omhandlende dette. 
 

6 Tilbagemelding fra Fæl-
lesrådsmøde. 

Michael Sand-
feld Fuks 

 

7 Økonomi 2024 
Budget 2025  

Anders Orientering af Anders. 

8 Elevsituationen august 
2025 

Anders Orientering af Anders. 
Der er pt. visiteret 25 skole startere. Der vil komme 
ekstra stort pres på lokalesituationen på Frederiks-
odde Skole med alle de nye elever. 
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Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

9 Orientering om organi-
sering på FOS 

Anders Orientering af Anders. 

10    

11    

 
 


